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Z á p i  s n i  c a     č í s l  o   10 

napísaná z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Klenovec  

konaného dňa  14. 5. 2020.  

Prítomní :  poslancov obecného zastupiteľstva –  viď prezenčná listina  

                Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a  viedla  Mgr. Zlata 

Kaštanová starostka obce, ktorá privítala poslancov  obecného zastupiteľstva  

a konštatovala, že zastupiteľstvo je  uznášaniaschopné.   

Vzhľadom na opatrenia zamerané na zamedzenie šírenia koronavírusu, 

zasadnutie obecného zastupiteľstva sa konalo vo vestibule spoločenského 

domu a bez účasti verejnosti.  

Následne oboznámila prítomných so  zverejneným  návrhom programu  

zasadnutia, ktorý je nasledovný:  

1.  Otvorenie zasadnutia.  

2.  Schválenie zverejneného návrhu programu zasadnutia.  

3.  Voľba návrhovej  komisie.  

4.  Určenie overovateľov zápisnice.  

5.  Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného  

     zastupiteľstva.  

6.  Správa o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného  

     zastupiteľstva.  

7.  Interpelácia poslancov.  

8.  Prerokovanie návrhu VZN č. 1/2020 Prevádzkový poriadok pohrebiska a 

Domu smútku Klenovec. 

https:/ /www.klenovec.sk/samosprava/zverejnovanie/uradna -tabula/navrh-

vzn-obce-klenovec-prevadzkovy-poriadok-pohrebiska-a-domu-smutku-

klenovec-486.html?kshowback= 

Predkladá :  Mgr. Kováčová  

9.  Prerokovanie žiadostí občanov a  organizácií.  

     Predkladá: Ing. Trnavský  

10.Rôzne.  

11.Diskusia.  

12.Schválenie uznesení.  

13.Záver.  

 

Na základe predloženého návrhu a  na základe skutočností, že nikto 

z poslancov nepripomienkoval doplnenie programu dala starostka obce 

hlasovať.  

Hlasovanie : Kto je za to, aby sa zasadnutie obecného zastupiteľstva  

                    riadilo zverejneným programom zasadnutia ?  

https://www.klenovec.sk/samosprava/zverejnovanie/uradna-tabula/navrh-vzn-obce-klenovec-prevadzkovy-poriadok-pohrebiska-a-domu-smutku-klenovec-486.html?kshowback=
https://www.klenovec.sk/samosprava/zverejnovanie/uradna-tabula/navrh-vzn-obce-klenovec-prevadzkovy-poriadok-pohrebiska-a-domu-smutku-klenovec-486.html?kshowback=
https://www.klenovec.sk/samosprava/zverejnovanie/uradna-tabula/navrh-vzn-obce-klenovec-prevadzkovy-poriadok-pohrebiska-a-domu-smutku-klenovec-486.html?kshowback=
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prítomní 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,   

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

za 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,  

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

proti 0  

zdržal sa 0  

K uvedenému bodu programu prijal i poslanci uznesenie č. 158/2020, ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

3.Voľba návrhovej  komisie.  

 

Do návrhovej komisie boli starostkou obce navrhnutí poslanci: Richard 

Bálint , PhDr. Janka Pohorelská a  Mgr. Stanislava Zvarová .  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala podľa   

                   predloženého návrhu?  

prítomní 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,   

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

za 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko ,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,   

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijal i poslanci uznesenie č. 159/2020 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

4. Určenie overovateľov zápisnice.  

 

Za overovateľov zápisnice starostka obce určila poslancov Milana 

Čajku a Martina Štefánika.  

Určených  overovateľov zápisnice vzali poslanci na vedomie a  k uvedenému 

bodu programu prijali  uznesenie č.  160/2020 ,  ktoré tvorí  prílohu k  tejto 

zápisnici .  
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5. Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  

 

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva 

uskutočnila starostka obce a  konštatovala,  že:  

-  niektoré uznesenia sú splnené a  iné vzhľadom na vzniknutú s ituáciu 

nemohli byť realizované  a budú sa realizovať po upokojení sa situácie.     

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí obec ného zastupiteľstva  

vzali  poslanci na vedomie a prijali   uznesenie č.  161/2020 ,  ktoré tvorí  prílohu 

k tejto zápisnici .   

 

6.    Správa o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva.  

 

Mgr.Kaštanová –  predložila poslancom správu o činnosti obecného úradu, od 

posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva t.j .  27.2.2020 ,  ktorá bola 

nasledovná:  

- starostka obce konštatovala, že činnosť obecného úradu a takmer všetky 

aktivity smerovali k  opatreniam na zabránenie šíreniu koronavírusom ,  

29.2. -  sme zabezpečovali aj  v  našej obci priebeh volieb do NR SR, ktoré boli 

bez problémov,  

4.3.  -  sa v Dome kultúry v  Rim. Sobote uskutočnil  Snem ZMOGaM,  

6.3.  -  sa v Tisovci uskutočnilo vyhodnotenie najlepších športovcov,  

Ostatné akcie a pracovné stretnutia boli z  dôvodu opatrení na zamedzenie 

šírenia korovavírusu zrušené.  

Obecný úrad v  Klenovci sa svojimi aktivitami zameral na činnosti ochrany 

pred korovanírusom a  to:  

-  pravidelne zasadal  krízový štáb obce,  

-  obecný úrad zabezpečoval svoje služby občanom so skráteným 

pracovným časom pre verejnosť za dodržiavania hygienických opatrení,  

-  vyzvali sme dobrovoľníkov v  obci na šitie rúšok a  boli sme medzi 

prvými obcami, ktoré potom rozdávali  medzi občanov rúška 

zamestnanci obecného úradu,  
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-  pripravovali a distribuovali sme propagačný materiál, ktorý 

zabezpečoval informovanosť medzi občanmi počas núdzového stavu,  

-  zamestnanci obecného úradu dezinfikovali verejné priestranstvá,  

-  uskutočnilo sa testovanie občanov.  

Okrem zabezpečenia opatrení na zamedzenie šírenia koronavírusu  

zabezpečovali sa :  

- aj rekonštrukčné práce v  zdravotnom stredisku pre zubnú lekárku,  

- pracovali sme na projekte WIFI PRE TEBA,  

- postavil  sa už tradičný máj za pomoci techniky,  

- pripomenuli sme si  75. výročie oslobodenia našej  vlasti ,  

- zamestnanci obecného úradu urobili  brigádu v  Klenovčoku vyzbierali odpad,  

- zamestnanci ZŠ s  MŠ urobil i výzdobu k  Veľkej noci na námestí ,  

- počas koronakrízy sme umožnili farárovi ECAV Mgr. Roskošovi prihovárať    

  sa zamyslením nad Božím slovom občanom cez infokanál,  

- 11.5. sa uskutočnilo zasadnutie Rady ZMOGaM v  Klenovci,  čo bola prvá  

   spoločná aktivita po korovakríze,   

 

Uvedenú informáciu vzali poslanci na vedomie a prijali  uznesenie číslo 

162/2020 ,  ktoré tvorí  prí lohu k  tejto zápisnici .  

 

7.   Interpelácia poslancov.  

 

Ing. Struhár, PhD .  - mal dotaz ohľadom projektov, konkrétne vodovod, ktoré 

boli schválené.  

Mgr. Kaštanová  -  každý mesiac sú zverejňované prognózy a  podľa nich nám 

bude chýbať cca 400 tis. € a  my musíme zabezpečiť predovšetkým základné 

funkcie obce a zatiaľ sme nerobil i nič z  kapitálových výdavkov a  určite tento 

aj budúci rok bude obmedzená výstavba,  

-  už sú spracované projekty na výstavbu vodovodu na  ul .  kpt. Nálepku, 

Fučíkovu a  Jána Švermu a len na ul. Fučíkovu budeme potrebovať 

okolo 90 tis . € ,   
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-  vzhľadom na vzniknutú situáciu ohľadom koronavírusu navrhujem 

pozastaviť naplánované akcie, nakoľko prvo radá je rekonštrukcia 

zdravotného strediska a  urobili  by sme aj schody do kultúrneho domu, 

ktoré sú v  dezolátnom stave,  

-  v súčasnej dobe je najdôležitejšia rekonštrukcia zd ravotného strediska,  

-  v tejto dobe je dobré, že obec nemá úver, nakoľko budú aj  podiel ové 

dane krátené.  

Mgr. Zvarová  - mala dotaz ohľadom grantových programov na zdravotné 

stredisko. 

Informácie vzali  poslanci na vedomie.  

 

8.  Prerokovanie návrhu VZN č.  1/2020 Prevádzkový poriadok pohrebiska 

a Domu smútku Klenovec  

 

Mgr. Kováčová  –  predložila poslancom na prerokovanie návrh VZN č. 

1/2020 Prevádzkový poriadok pohrebiska a  Domu smútku Klenovec ,  ktorý bol 

zverejnený v  zákonom stanovenej lehote na web stránke  obce.  

Dôvodová správa tvorí prílohu k  tejto zápisnici.  

Čajko - pripomienkoval zmenu názvu článku 18 –  stavby, kde sú parametre na 

výstavbu hrobového miesta.  

Pripomienka poslanca Čajku bola akceptovaná a  bude zapracovaná do finálnej 

verzie VZN. 

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  už žiadne pripomienky, 

dala starostka obce hlasovať.   

Hlasovanie: Kto je za zrušenie VZN č.1/2017 schváleného  uznesením  

                    č.454/2017 zo dňa 14.12.2017? 

prítomní 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko ,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,   

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

za 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,   

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

proti 0  

zdržal sa 0  
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Hlasovanie: Kto je za schválenie VZN č.1/2020 Prevádzkový poriadok  

                   pohrebiska a  Domu smútku Klenovec? 

prítomní 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,   

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

za 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,   

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 163/2020 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

9 .  Prerokovanie žiadostí  občanov a organizácií .  

 

Róbert Trnavský, Klenovec, Sládkovičova 210/24 - žiadosť o  odpredaj 

pozemku v Pasiečke  

 

Ing. Trnavský  - predložil poslancom návrh zámeru odpredať nehnuteľnosti  na 

základe žiadosti Róberta Trnavského, Klenovec, Sládkovičova 210/24 a  to:  

parcely registra C-KN  

- číslo 8865/1 o  rozlohe   312 m2  evidovanú  v  k.ú Klenovec na LV - 1238  ako 

zastavané plochy a nádvoria  

- číslo 8865/2 o  rozlohe   459 m2  evidovanú  v  k.ú Klenovec na LV 1238  ako 

orná pôda.  

Lehota na doručenie  ponúk záujemcov je do  5. 6. 2020.  

V podstate sa jedná o  pozemok o ktorý žiada  Róbert  Trnavský  na výstavbu 

rodinného domu v  Pasiečke.  

Zámer predaja bude zverejnený obvyklým spôsobom po dobu min. 15 dní.  

Čajko  - navrhujem zverejniť zámery na všetky pozemky, ktoré sú určené na 

predaj v Pasiečke.  

Ing. Trnavský  –  problém je s  termínom platnosti znaleckého posudku, ktorý 

je platný 1 rok.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti  a  na základe skutočnosti ,  že k uvedenému 

návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  
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Hlasovanie: Kto je za schválenie zámeru odpredať nehnuteľnosti:  

parcely registra C-KN  

- číslo 8865/1 o  rozlohe   312 m 2  evidovanú  v  k.ú Klenovec na LV- 1238  

ako zastavané plochy a  nádvoria  

- číslo 8865/2 o  rozlohe   459 m 2  evidovanú  v  k.ú Klenovec na LV 1238  

ako orná pôda? 

prítomní 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,   

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

za 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,   

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 164/2020 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .   

 

Čajko  - navrhujem zverejniť zámery na všetky pozemky, ktoré sú určené na 

predaj v Pasiečke, keď príde žiadosť, aby sme posudzovali  len žiadosť.  

Ing. Trnavský  –  problém je s  termínom platnosti znaleckého posudku, ktorý 

je platný 1 rok a  inak nevieme určiť cenu.  

Čajko  –  jedna vec je zverejnený majetok na odpredaj a  druhá vec je 

odsúhlasiť predaj ,  sú to pozemky určené na výstavbu.  

Mgr. Kaštanová  –  chceme aby sa stavalo, ale sa nám stáva, že ľudia vlastnia 

pozemky a nestavajú.  

Čajko  –  máme vo VZN, že ak nebude mať vydané do 2 rokov právoplatné 

stavebné povolenie, môžeme odstúpiť od zmluvy, nevidím v  tom problém,  

- špekuláciou kúpené stavebné pozemky, to je dôvod na odstúpenie od 

kúpnopredajnej zmluvy a  keď sa to zakotví aj  do kúpnopredajnej zmluvy, 

vráti pozemok, peniaze a ide len o to, aby sme mali zverejnený zámer na 

odpredaj pozemkov.  

Mgr. Kaštanová  –  ja by som toto prerokovala s  právnikom.  

Ing. Trnavský  –  do budúceho zastupiteľstva zistíme.  

 

 



9 

 

 

Veronika Chudicová, Klenovec, 1.mája 575 - žiadosť o odpredaj pozemku 

v Pasiečke  

 

Ing. Trnavský  - predložil poslancom návrh zámeru odpredať nehnuteľnosti  na 

základe žiadosti Veroniky Chudicovej ,  Klenovec, 1.mája 575  a to parcely 

v Pasiečke na výstavbu rodinného domu a  to parcely registra C-KN: 

- číslo 8891 o rozlohe   554 m2  evidovanú  v  k.ú Klenovec na LV - 1238  ako 

zastavané plochy a  nádvoria .  

Lehota na doručenie  ponúk záujemcov je do  5. 6. 2020.  

Zámer predaja bude zverejnený obvyklým spôsobom po dobu min. 15 dní.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti  a na základe skutočnosti ,  že k uvedenému 

návrhu poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zámeru odpredať nehnuteľnosti:  

parcely registra C-KN  

- číslo 8891 o  rozlohe   554 m 2  evidovanú  v  k.ú Klenovec na LV- 1238  ako 

zastavané plochy a  nádvoria? 

prítomní 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,  

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

za 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,  

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 165/2020 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Ráztočné s.r.o., konateľ Struhár Martin - žiadosť o  predaj resp. dlhodobý  

prenájom pozemku  

 

Ing. Trnavský  -  predložil  poslancom žiadosť o  predaj,  resp. dlhodobý 

prenájom pozemku :  

parcelu registra C-KN číslo 6135/2 o  rozlohe   485 m2  evidovanú  v  k.ú  

Klenovec na LV- 1238  ako zastavané plochy a  nádvoria.  
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Prenájom sa uskutoční v  zmysle §9a ods. 9 písmena c) Zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí ako prípad hodný osobitného zreteľa.  

Lehota na doručenie  ponúk záujemcov o  prenájom,  je do  5. 6. 2020.  

Zámer prenájmu by mal byť  schválený trojpätinovou väčšinou poslancov 

obecného zastupiteľstva v  Klenovci a bude zverejnený obvyklým spôsobom po 

dobu min. 15 dní.  

Zdôvodnenie osobitného zreteľa: Nájomca sa bude starať o  prenajatý pozemok 

aj stavbu na tomto pozemku, bude zabezpečovať jej  využitie ako autobusovú 

zastávku a  zabezpečí v  nej  a jej okolí čistotu a  poriadok.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti  a  na základe skutočnosti ,  že k  uvedenému 

návrhu nevzniesol už nikto  z poslancov žiadne pripomienky, dala starostka 

obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za zámer prenajať nehnuteľnosť:  

parcelu registra C-KN číslo 6135/2 o  rozlohe   485 m 2  evidovanú  v  k.ú 

Klenovec na LV- 1238  ako zastavané plochy a  nádvoria? 

Prenájom by sa uskutočn il  v zmysle §9a ods. 9 písmena c) Zákona č.  

138/1991 Zb. o majetku obcí ako prípad hodný osobitného zreteľa  podľa 

predloženého návrhu. 

prítomní 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,   

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  Stanis lava Zvarová  

za 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,   

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 166/2020 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Projekt „Zlepšenie prístupu k pitnej vode v prostredí MRK v obci 

Klenovec“  

 

Ing. Trnavský - poslancom na prerokovanie  

• predložil ŽoNFP  na SO za účelom realizácie projektu s  názvom 

„Zlepšenie prístupu k pitnej  vode v prostredí MRK v obci Klenovec “ 
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realizovaného v  rámci Výzvy na predkladanie žiadostí o nenávratný 

finančný príspevok s kódom: OPLZ -PO6-SC611-2020-1, pričom ciele 

projektu sú v  súlade s platným územným plánom obce a s platným 

programom rozvoja obce;  

• zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

realizovaného projektu vo výške 5 % z  celkových oprávnených 

výdavkov projektu;  

• zabezpečenie financovania neoprávnených výdav kov, ktoré vzniknú v 

priebehu realizácie projektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho 

cieľa.  

Ing. Trnavský  –  jedná sa o  ul.  kpt.Nálepku, kde by mal byť aj výdajný stojan 

na čip a  stojan s  čipom v  rómskej osade,  

-rozpočet je 246 tis.€ s  DPH. 

Mgr. Kaštanová –  výdajné stojany sú súčasťou výstavby vodovodu.   

Po prerokovaní uvedenej informácie a  na základe skutočnosti,  že 

k uvedenému návrhu nevzniesol už nikto žiadne pripomienky, dala starostka 

obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie : 

 

• ŽoNFP na SO za účelom realizácie projektu s  názvom „Zlepšenie 

prístupu k pitnej vode v prostredí MRK v obci Klenovec “ 

realizovaného v  rámci Výzvy na predkladanie žiadostí  o nenávratný 

finančný príspevok s kódom: OPLZ -PO6-SC611-2020-1, pričom ciele 

projektu sú v súlade s platným územným plánom obce a s platným 

programom rozvoja obce;  

• zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

realizovaného projektu vo výške 5 % z  celkových oprávnených 

výdavkov projektu;  

• zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú 

v priebehu realizácie projektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie 

jeho cieľa? 
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prítomní 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,   

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

za 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,   

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 167/2020 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Ján Ulický ,  fi  Fantastic - žiadosť o  odpustenie nájomného za objekt hotela 

Vepor  

 

Ing. Trnavský  - predložil poslancom na prerokovanie žiadosť Jána Ulického 

o odpustenie nájomného za objekt hotela Vepor od 1.4. vzhľadom na štátom 

uzavretie reštauračnej prevádzky, pričom mesačne platí 300 € nájomného 

mesačne.  

Mgr. Kaštanová  -  doporučila,  aby pán Ulický čerpal dotáciu zo štátu, ktorý 

sľúbil  kompenzáciu pre podnikateľov vzhľadom na situáciu okolo 

korovavírusu a  nie je vylúčené, že aj ostatní  podnikatelia, ktorí  museli  mať 

svoje prevádzky zatvorené si  podajú žiad osti na odpustenie nájomného,  

- určite budeme ústretoví,  ale ak vláda  sľúbila kompenzácie,  treba to využiť.  

Štefánik  –  on mal časť prevádzky uzavretej a  sú tu prevádzky v obci,  ktoré 

museli byť celkom uzavreté.  

Čajko  - vláda sa touto otázkou ohľadom pomoci podnikateľom zaoberá 

a zatiaľ to nie je celkom určené.  

Mgr. Zvarová –  podnikatelia by mali mať informácie .  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti poslanci obecného zastupiteľstva 

odporúčajú  žiadosť prerokovať v  komisii  finančnej.  

Žiadosť vzali poslanci na vedomie a  prijali uznesenie číslo 168/2020 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  
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Nájomná zmluva č.  02/2020 medzi obcou Klenovec a SS-dent,  

s.r.o.Lučenec  

 

Ing. Trnavský  - predložil  poslancom na prerokovanie nájomnú zmluvu č.   

02/2020 medzi obcou Klenovec a SS-dent, s.r.o. v zastúpení   MDDr. Soňou 

Kocúrovou IČO: 52136701, DIČ: 2120910781, Ulica študentská 50, Lučenec.  

Nájomca sa zaväzuje užívať prenajatý priestor za účel om prevádzkovania 

stomatologickej ambulancie ,  

-  nájom vychádza na 32 €/mesiac, pričom si režijné náklady na energie 

a vodu si bude platiť sama ,  

-  nájomnú zmluvu prekontrolovali právnici .  

-  merače sa dali aj pre MUDr. Prokopovú.  

Mgr. Kaštanová –  my sme doteraz plati li  kúrenie aj  pre MUDr. Prokopovú.  

Po prerokovaní  uvedenej informácie a  na základe skutočnosti,  že 

k uvedenému návrhu nevznies li  poslanci žiadne pripomienky, dala starostka 

obce hlasovať.  

Hlasovanie : Kto je za schválenie nájomn ej zmluvy č.  02/2020 medzi  

                    obcou Klenovec a SS-dent,  s.r.o. v zastúpení   MDDr. Soňou  

                    Kocúrovou IČO: 52136701, DIČ: 2120910781, Ulica  

                    študentská 50, Lučenec, za podmienky, že nájomca sa  

                    zaväzuje užívať prenajatý priestor za účelom  

                    prevádzkovania stomatologickej ambulancie? 

prítomní 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,   

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

za 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,   

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 169/2020 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  
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10. R ô z  n e  

 

Rozpočtové opatrenie č.2/2020  

 

 

Ing. Trnavský - predložil  poslancom na prerokovanie návrh rozpočtového 

opatrenia č.2/2020 a to :  

a)  použit ie prostriedkov rezervného fondu vo výške 30 000 EUR na 

rekonštrukciu zdravotného strediska,  

b)  rozpočtové opatrenie č .  2/2020 -  v zmysle § 14 ods. 2 písmen a) zákona č. 

583/2004 Z. z.  o  rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v  znení 

neskorších predpisov –  presun schválených prostriedkov rezervného fondu vo 

výške 5  000 EUR, a  to:  

         zdravotné stredisko                        + 5 000 EUR 

         detské ihrisko –  uznesenie č.  99/2019                           - 3 000 EUR 

         informačná tabuľa –  uznesenie č. 526/2018                    - 1 000 EUR 

         vybavenie športovej haly –  uznesenie č.. 526/2018   - 1 000 EUR 

Bálint  -  mal dotaz ohľadom nákladov na zimnú údržbu.  

Mgr. Kaštanová  - všetky kapitálové  výdavky sme škrtli,  

- na detské ihrisko sme dostali  sponzorstvo od STEFFE vo výške 2,5 tis . €,  

-na júnovom zasadnutí budem informovať o  ušetrených výdavkoch počas 

zimy, 

Po prerokovaní uvedeného návrhu  a na základe skutočnosti, že poslanci  

nevzniesli už  žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať .  

Hlasovanie: Kto je za schválenie :  

a)  použitie prostriedkov rezervného fondu vo výške 30 000 EUR na 

rekonštrukciu zdravotného strediska,  

b)  rozpočtové opatrenie č.  2/2020 -  v zmysle § 14 ods. 2 písmen a) zákona č. 

583/2004 Z. z .  o  rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v  znení 

neskorších predpisov –  presun schválených prostriedkov rezervného 

fondu vo výške 5  000 EUR, a to: 

         zdravotné stredisko                        + 5 000 EUR 

         detské ihrisko –  uznesenie č. 99/2019                         - 3 000 EUR 

         informačná tabuľa –  uznesenie č. 526/2018                - 1 000 EUR 

         vybavenie športovej haly –  uznesenie č.  526/2018       -  1 000 EUR ? 
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prítomní 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,   

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

za 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,   

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 170/2020 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Rozpočtové opatrenie č.  3/2020  

 

Ing. Trnavský - predložil  poslancom na prerokovanie návrh rozpočtového 

opatrenia č.3/2020  -  v zmysle § 14 ods.  2 písmen a) zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v  znení neskorších predpisov 

–  presun rozpočtovaných prostriedkov v  rámci schváleného rozpočtu, pričom 

sa nemenia celkové príjmy a  celkové výdavky (presun v rámci kapitálových 

výdavkov)  

-  neoprávnené výdavky -komunitné centrum    + 4  437,64 €  

-  rekonštrukcia kancelári í na obecnom úrade   - 4 437,64 €  

Mgr. Kaštanová  -  informovala poslancov, že komunitné centrum prešlo 3 

kontrolami, ale pri  verejnom obstarávaní bol iný ekvivalent materiálu  

(nobasil), vtedy to bolo v zákone, že stavebná firma môže použiť iný 

ekvivalent materiálu, oni dostali  audit  a  vytkli im to ako chybu, my sme sa 

odvolali , ale faktúru musíme zaplatiť,  

-pri každom projekte sa zaväzuj eme, že uhradíme neoprávnené výdavky 

a takto to vzniklo s  nobasilom, 

-odvolal sa aj  obstarávateľ.  

Po prerokovaní uvedenej informácie a  na základe skutočnosti,  že 

k uvedenému návrhu nevzniesol  už nikto žiadne pripomienky, dala starostka 

obce hlasovať.  
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Hlasovanie: Kto je za schválenie rozpočtového opatrenia č. 3/2020 - 

v zmysle § 14 ods. 2 písmen a) zákona č. 583/2004 Z. z.  o  rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v  znení neskorších predpisov  

–  presun rozpočtovaných prostriedkov v  rámci schváleného rozpočtu, 

pričom sa nemenia celkové príjmy a  celkové výdavky (presun v  rámci 

kapitálových výdavkov)  

-neoprávnené výdavky -komunitné centrum    + 4  437,64 €  

rekonštrukcia kancelárií na obecnom ú rade   -  4 437,64 €  ? 

 

prítomní 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,   

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

za 7 Richard Bál int ,  Mi lan Čajko ,  Jana Mocná,  PhDr .  Janka Pohorelská ,   

Ing.  Pavel  Struhár  PhD.,  Mar tin  Štefán ik,  Mgr .  S tanis lava Zvarová  

proti 0  

zdržal sa 0  

 

Na základe hlasovania prijali  poslanci uznesenie číslo 171/2020 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

11. D i  s k u s i  a  

 

Mgr. Kaštanová  - informovala poslancov, že z  kapitálových  akcií :  

-  sa podal projekt na pomníky,  

-  máme nakúpený materiál  na verejné osvetlenie (10 t is.€) a  kamerový 

systém (10 tis .€), pripravuje sa projekt WIFI PRE TEBA,  

-  navrhujem urobiť  schody do kultúrneho domu, kde je cenová ponuka na 

8 900 €,  

-  zdravotné stredisko je prvoradé,  

-  bude sa robiť vodovod na ul. 9.mája  a potom chodník,  

-  schody pred obchodom a pohostinstvom na Sídlisku pri cenovej ponuke 

10 900 €,  

-  vodovod kpt.Nálepku, ul. Fučíkova 40 tis . z  rozpočtu a  50 tis .  

z rezervného fondu,  vodovody sú prioritné.  
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-  ostatné ulice sa budú musieť riešiť s  vodou a to Obrancov mieru - 

Lúčky, Partizánska,  

-  medzi ostatné plánované akcie patrí:  

-  oprava medziblokov,  

-  chodník na ul. Obrancov mieru,  

-  strecha hotela Vepor,  

-  doplnenie detského ihriska,  

-  prístrešok pre techniku vo dvore zberných surovín,  

-  oplotenie cintorína ,   

Mgr. Kaštanová  - a le prvoradé sú schody do kultúrneho domu a potom sa 

bude robiť vodovod  na ul.  9.mája,  

- vyzvala poslancov, aby si pripravili do budúceho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva návrhy  na ďalšie akcie, ktoré sa budú realizovať,  

-  informovala poslancov o tom, že boli  v  obci zrušené všetky kultúrne, 

spoločenské a  športové podujatia,  

-  menšie akcie možno budú realizovateľné,  ak nebude 2. vlna pandémie,  

-  podľa prvotných prognóz nám bude chýbať asi  400 tis . €,  

Mgr. Zvarová  -  informovala, že galérie,  výstavy sa môžu organizovať 

v malom, 

- kultúrne projekty sú zamerané na nahrávanie CD,  

- chceli by sme urobiť virtuálnu Rontouku,  

- pracujeme na projekte „Od kolísky po svadbu“,  

- projekty sú presunuté do 2/2021,   

Mgr. Kaštanová –mi predávame samovýrobu dreva  za 7 € a  navrhujeme cenu 

zvýšiť za m3  

Štefánik  -  navrhol zvýšiť cenu za predávané drevo zo 7€/m3 a  10 €/m3.  

Čajko  - k tomuto návrhu by sa mala vyjadriť aj  finančná komisia.  

Mgr. Kaštanová  - na budúcom zastupiteľstve sa k  tomu to návrhu vrátime .  

 

Mgr. Kaštanová  - informovala poslancov o  ďakovnom liste Ivana 

Majorského, ktorému sa vďaka kamerovému systému našiel bicykel.  
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PhDr. Pohorelská  - pripomienkovala nepravidelné vyvážanie bioodpadu 

firmou Brantner.  

 

Mgr. Kaštanová  -  vyzvala poslancov a  občanov, aby si  prišli vyzdvihnúť 

kompostéry, ktoré máme ešte stále na sklade.  

 

Na záver boli ešte raz predsedom návrhovej komisie prečítané všetky 

uznesenia, ktoré boli na dnešnom zasadnutí obecného zastupiteľstva schválené.  

Po ich odkontrolovaní starostka obce Mgr. Zlata Kaštanová poďakovala poslancom 

za účasť  na zasadnutí obecného zastupiteľstva a  zasadnutie obecného 

zastupiteľstva  ukončila.  

 

 

 

                                                                               Mgr. Zlata Kaštanová  

                                                                             starostka obce                                                                    

 

 

Overovatelia zápisnice:  

Milan Čajko  

Martin Štefánik  

 

 

Zapisovateľka: 

 

Mgr.Ružena Kováčová  
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